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Verksamhetsberättelse 2024 
 

Under 2024 har föreningen genomfört föreläsningar och studiebesök. Vid de 
nätverksträffar som arrangerats har såväl gamla och nya medlemmar som externa 
intressenter deltagit.  
 
Styrelsen har även under året arbetat med hemsida, sociala medier och kommunikation.  
 
Föreningen hade vid årsskiftet 2024/2025 21 st betalande medlemmar och en god 
likviditet. De huvudsakliga utgifterna som föreningen under året har haft är eventen och 
konsulthjälp inom IT och marknad/sociala medier.  Vi har nu ändrat betalsystem till 
Fortnox.  
 
 
NÄTVERKSTRÄFFAR 
Under verksamhetsåret har följande event genomförts: 
 
Mars 14 Årsmöte med föredrag på Malmö Universitet 
 
April 4  Medarrangör till Lantbygg på Alnarp  
 
Juni 12 AW kombinerat med brainstorming, Davidshall, Malmö 
 
September 9 Rundtur hos Sesam Arkitekter i Kristianstad med AW  
 
December 03 Julavslutning med firande av 10-års jubileum kombinerat med         
studiebesök på Varvstaden.  
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STYRELSEARBETE  
Styrelsen har haft 8 protokollförda styrelsemöten.  
 
Styrelsen har bestått av:  
Ordförande  Lisa Luckman    
Kassör  Knud Kirk     
Ledamöter Gitte Isacsson  

Joachim Widerstedt   
 

Suppleanter: 
Karin Höijer    Levande Arkitektur 
Anna-Lena Peeker   Lindströms Fastigheter 
Mats Persson 
John Mattsson 
 
Det 
Ma Peer  Lindström Fastighe 
Ekonomi 
Föreningens intäkter har under 2024 utgjorts av medlems- och serviceavgifter 20.400 kr. 
Vi har i 2024 haft mycket problem med ett faktureringsprogram och dess samverkan 
med vår bank, vilket har resulterat i att medlemsavier inte har kommit fram i tid till 
medlemmarna. Inför 2025 har vi bytt till Fortnox för att hantera detta. Som 
medlemmarna säkert har observerat så har deras medlemsavier skickats ut innan 
årsmöte för att vi kan följa upp på detta i god tid samt se om det nya fakturaprogrammet 
har fungerat enligt det vi önskade i styrelsen. 
 
Två större poster på kostnadssidan har varit arbetet med vår hemsida och nyhetsbrevet.  
Det är våra främsta kanaler där evenemang/visningar presenteras och där våra 
medlemmar syns.  
Det är viktigt att hemsidan är en attraktiv plats och arbetet med nyhetsbrevet har gått 
bra. 
 
Vår andra större kostnad har varit arrangemang av event t ex Lantbygg på SLU i Alnarp 
vilket var en stor succé. 
 
Vi avslutade året genom att i anslutning till årets sista event arrangera en julmiddag för 
våra medlemmar. Det var mycket trevligt och uppskattat  och vi ser fram emot att det blir 
en tradition.   
 
Aktuell kassabehållning vid årsskiftet: 231.220kr.  
 
Föreningen hade vid årsskiftet 2024/2025 21st betalande medlemmar/medlemsföretag. 
 
Kassan har minskat ca 56.600  kr efter att vi främst investerat i våra event, dock så har vi 
fortsatt en god likviditet. Vi har haft en nedåtgående trend under 2024 där vi blev av 
med 20 stycken medlemmar.  Med rätt typ av faktureringsprogram  och event kan vi 
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behålla våra gamla medlemmar och värva nya. Vi har fortfarande en stark likviditet som 
ger oss möjlighet att arrangera större evenemang.  Ett större event planeras i samarbete 
med Alnarp SLU i april 2025.  
 
Marknad och IT 
 
Det administrativa arbetet med produktion av nyhetsbrev,  har huvudsakligen utförts av 
extern konsult: Fjällbyrån, Klövsjö. 
 
Föreningens hemsida har under året uppdaterats med hjälp av extern konsult Stephan 
Söderberg/WP Servicen. 
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